



# WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

Verslag 13 december 2005

- Aanwezig: Stan Storms, Annie van Mil, Ton Jans, Wim Jeuken, Frans Hendriks, Henk Martens, Irene Michiels, Frans Coumans (politie Venray), Tineke Lamers en Ger Damen (Synthese)
- Afwezig: m.k. Gert Jan Roefs en Theo Swinkels en Alex van Merkestijn (gemeente Venray)

## 1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Ger Damen stelt zich voor. In het kader van het Gebiedsgericht Werken zullen wij waarschijnlijk in de toekomst vaker met elkaar om de tafel zitten. Agenda wordt aangepast, onder punt 3a zal de invulling van het oude kerkhof ter sprake komen.

## 2. Mededelingen en ingekomen en uitgaande post.

- door de gemeente is gevraagd om m.b.t. het plan van aanpak Gebiedsgericht Werken snel te reageren en een afspraak te maken. Deze afspraak is vastgesteld op 20 december, Marktstraat 8. Vanuit het Wijkplatform zullen de Wim, Theo, Stan, Henk en Tineke hierbij aanwezig zijn. De gemeente wordt vertegenwoordigd door Henk Verstegen en Marcel Barents.
- Verschillende stukken van de gemeente m.b.t. de commissievergaderingen. Hierover wordt besloten dat de stukken doorgespeeld worden naar de mensen die de verantwoordelijkheid binnen het wijkplatform op zich nemen b.v. met betrekking tot "stedelijke ontwikkeling" en "stedelijk beheer". Overigens staan de verslagen en de agenda ook op de site van de gemeente.

## 3. Verslag 8-11-2005

Irene vraagt of de stukken waarnaar verwezen wordt ook doorgespeeld zouden kunnen worden naar de mensen die afwezig waren. Tineke zal hiervoor zorgen.

Verder wordt er gereageerd op diverse zaken die er nog liggen vanuit de vorige vergadering zoals:

- Container Le Promenade

Hiervoor wordt weer naar de gemeente verwezen. Alex van Merkestijn krijgt dit verslag ook en aan hem zal de vraag gesteld worden dit nog eens kort te sluiten met Bert Kersten van Bouw en Milieu. Deze laatste

heeft toegezegd te proberen de ondergrondse container hiervoor ter beschikking te stellen.

- Problemen in het winkelgebied m.b.t. het achterlaten van afval bij het ophangen van de verlichting. Dit is besproken met de heer Jülicher lid van Venray Centraal die het op de eerstvolgende vergadering van Venray Centraal zou inbrengen.

Verslag wordt vastgesteld

### 3.a Ingekomen post:

Brief van Stg. Venray Monumentaal m.b.t. de eventuele activiteiten op het oude kerkhof. Door de vergadering wordt besloten een brief aan de gemeente te sturen waarin wij onze visie hierop weergeven. De vergadering is van mening dat er beslist een invulling aan de oude begraafplaats zou moeten worden gegeven, maar dat dit niet in de vorm van een evenemententerrein zou moeten zijn.

### 4. Verslag DB 28-11-05

Verslag wordt vastgesteld

### 5. Vergaderdata

De vergaderdata worden vastgesteld zoals voorgesteld. Dit wil zeggen dat er elke tweede dinsdag van de maand een vergadering zal plaatsvinden. Voor de goede orde volgt hieronder nogmaals het schema. Er zullen altijd wel personen zijn die niet kunnen komen, maar voor de duidelijkheid is dit de beste methode.

Dagelijks bestuur	Algemeen bestuur
02 januari	10 januari
06 februari	14 februari
06 maart	14 maart
04 april	11 april
01 mei	09 mei
05 juni	13 juni
04 september	12 september
02 oktober	10 oktober
06 november	14 november
04 december	12 december

De vergadering start om 19.30 en het streven is sluiting 21.30 uur.

### 6. Taakverdeling

Door de wisseling van bestuursleden en de wijziging in werkwijze zijn er nogal wat wijzigingen gekomen in de activiteiten en aandachtsvelden. Tineke maakt nieuwe opzet.

#### 7. Gebiedsgericht werken

Dit komt terug op de agenda na het gesprek van 20 december met de gemeente. Hierbij wordt het Plan van aanpak dat door de gemeente geschreven is nader toegelicht en worden er verdere afspraken gemaakt.

#### 8. Communicatie

- website Deze is in de lucht en we kunnen deze bekijken onder [www.wijkvenray.nl](http://www.wijkvenray.nl). Gert-Jan is de webmaster
- Flyer / Peel en Maas  
Voor Kerstmis moet er een wijkkrantje uitkomen. Theo heeft hier al een opzet voor gemaakt. Wim vindt het stuk over hem eigenlijk een beetje lang en we willen ook al i.v.m. de komende werkwijze van de gemeente meer feeling met de achterban krijgen. Er zou meer informatie en info over ergernissen in moeten komen. Wim en Tineke zullen nog een stukje invullen en contact hierover met Theo opnemen.
- Algemene ledenvergadering. Weer i.v.m. het Gebiedsgericht Werken dat eraan staat te komen is het van belang dat we meer contact met de achterban krijgen. Dit houdt in dat er betere communicatie moet komen met de achterban. Niet alleen de algemene ledenvergadering maar ook de maandelijkse bijeenkomsten moeten meer mogelijkheden bieden voor de bewoners van het Centrum om hieraan deel te nemen. We moeten dus gaan zoeken naar een andere locatie waar meer mensen ontvangen kunnen worden en die ook representatief voor het centrum is. Op dat moment kun je ook meer publiciteit aan je vergadering geven. Gepubliceerd zou moeten worden in de Peel en Maas, Kabelkrant en naar Omroep Venray.  
De algemene ledenvergadering moet worden gepland in het voorjaar, maar lang genoeg na de verkiezingen. Dit zou dus in mei moeten gebeuren. Er wordt gezocht naar een thema. Synthese zou hierbij ondersteunend kunnen zijn. We leggen een vraag naar deze ondersteuning bij Synthese neer met een kopie naar de gemeente.

#### 9. rondvraag en sluiting

- In het kader van overleg en problemen in het centrum, heeft Koos van Hooren (huurders belangenvereniging) Tineke benaderd om tezamen met Wonen Venray, Politie en eventuele andere partners een soort wijkschouw te houden om eens te kijken waar problemen liggen. Dit houden we even aan gezien het feit dat de gemeente op dit moment bezig is met de organisatie van de eerste

bijeenkomsten van het Wijkpanel, waarin bovengenoemde partners ook uitgenodigd zullen worden.

- De voorzitter vraagt eenieder nog eens uit te kijken naar een andere locatie en sluit de vergadering.
- Henk en Annie verzorgen jaarlijks gezamenlijk uitje voor de bestuursleden.